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af. KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A VYCHOVY
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16 PRAHA 9. TEL.: 281 012 911l FAX: 251 971 531. PODATELNA©PRAHA21.CZ

 

VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/16929/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL.: 281012928

E—IVIAIL: helena.grycova@prah821.cz

DATUM: 27.09.2023

Véc: Zápis z jednání Komise vzdělávání a výchovy, ze dne 25.9.2023

Místo konání:

Školní klub, 2. stupeň MZŠ Polesná. Praha — Újezd nad Lesy 19016

Přítomni:

Ing. Lucie Ponicová

Mgr. Lucie Doležalová

Mgr. Libor Skala

Mgr. Iveta Průšová

PhDr. Veronika Havelková PhD.

m

Mgr. Yvona Trčalová

Tomáš Buřil

Neomluveni:

Ing. Miroslav Střihavka

Hosté:

Mgr. Lucie Filipinská, Ph.D.

lng. Michal Hazdra

Milan Samec

Program:

1. informace od ředitele ZŠ k přijetí žáků 9.ročníků na střední školy/učiliště (informace

odděleně) Ve školním roce 2023/2024

0 Kdo se dostal na základě přijímaček v 1. kole bez odvolání — střední školy/

učiliště

. Kdo se dostal na základě přijímaček v 1. kole s odvoláním — střední školy l učiliště

. Kdo se dostal na základě dalších přihlášek — střední školy / učiliště

Lepší využití aplikace Bakaláři ke komunikaci s rodiči — cíl: emailová komunikace

ponechána pouze jako podpůrný způsob komunikace
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3. Ponechání dětem možnost zůstat v areálu školy i o pauze před odpoledním

vyučováním — informace od ředitele ZS o možnostech. jak toto umožnit

4. Diskuze na téma — salátové bary na 1. i 2. stupni — ředitel ZŠ prověří bližší informace

k dané problematice a možnosti zlepšení

5. Informace od ředitele 28 k preventivnímu programu KiVa —jak to bude

probíhat/probíhá v praxi“

6. Informace od ředitele 28 k brzkým obědům žáků 2. stupně

7. Diskuze na téma dopravy v okolí 1.+2.stupně ZŠ — informace 2 pracovní skupiny

k dopravě (pí Doležalová, p. Buřil, p. Skala)

8. Informace o akci Týden knihoven, který bude probíhat 2.10.-8.10.2023

Průběh jednání:

Jednání Komise vzdělávání a výchovy zahájila v 17:05 hod její předsedkyně pí. Ponicová.

Konstatovala, že komise je usnášeníschopná a seznámila členy a hosty komise 5 body

programu.

1. Informace od ředitele ZŠ k přijetí žáků 9.ročníků na střední školy/učiliště (informace

odděleně) ve školním roce 2023/2024

Ředitel Skala informoval členy komise o velmi dobrých výsledcích při přijímacích řízeních

žáků 9. ročníků. Přesné informace, zda byli žáci přijati hned v 1. kole či až na základě

odvolání v současné chvíli nebyly k dispozici. V budoucím roce si bude škola vést detailnější

statistiku a následně s ní seznámí členy komise.

 

 

 

 

Celkem deváté ročníky 2023 “__ _

učňovské obory 22

středniškoly SS

konzervatoř 2

nedostal se 1   
 

Předsedkyně komise vznesla prosbu na ředitele školy, aby se dětem před samotným

termínem přijímacích zkoušek zvolila volnější forma výuky bez nutnosti psaní testů. Záci tak

měli možnost využít veškerý volný čas a síly na přípravu na přijímací zkoušky.

Přijímací zkoušky budou v těchto termínech:

Čtyřleté obory vzdělávání:

. 1. termín: pátek 12. dubna 2024

- 2. termín: pondělí 15. dubna 2024

Obory šestiletých a osmiletých gymnázii:

. 1. termín: pátek 16. dubna 2024

o 2. termin: pondělí 17. dubna 2024

Jednotná přijímací zkouška v náhradním terminu:

. 1. termín: pátek 29. dubna 2024
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. 2. termín: pondělí 30. dubna 2024

2. Lepší využití aplikace Bakaláři ke komunikaci s rodiči -— cíl: emailová komunikace

ponechána pouze jako podpůrný způsob komunikace

Ředitel školy informoval členy komise otom, že došlo k úpravě v užívání aplikace. Od nového

školního roku je v aplikaci Bakalář zavedeno omlouvání absence.

Členové komise konstatovali, že navzdory tomu se aplikace Bakalář nepoužívá dostatečně a

nabízí její širší využití. Stále se využívají různé „kanály" komunikace mezi školou a rodiči

(převážně emailová komunikace). Je zapotřebí mít jeden komunikační kanál, a to formou

aplikace Bakalář. Ideální by bylo zahrnout toto do Školního řádu. Pan ředitel Skala zajistí

projednání na školské radě. Následně by zajistil případné přidání této informace do školního

řádu.

3. Ponechání dětem možnost zůstat v areálu školy i o pauze před odpoledním

vyučováním -— informace od ředitele ZS o možnostech, jak toto umožnit

V současné doběje běžnou praxíto, že žáci mohou zůstat na dvoře ZŠ, kdejsou pod dozorem

vrátného. Oficiálně v areálu školy o pauze před odpoledním vyučováním pobývat nesmějí

(pokud nejsou ve školním klubu), ale nikdo je ze dvora nevyhazuje, ba naopak. Ve školním

klubu mohou pobývat jen některé dny (dle potřeby).

4. Diskuze na téma — salátové bary na 1. i 2. stupni — ředitel ZŠ prověří bližší informace

k dané problematice a možnosti zlepšení

lnformace od ředitele ZŠ k preventivnímu programu KíVa -jak to bude

probíhat/probíhá v praxi

V současné dobé funguje salátový bar na obou stupních ZŠ. V letošním roce byl nově zřízen

i na 1. stupni. Nym’ se ladi skladba v salátovém baru a způsob obsluhy.

5. lnformace od ředitele ZŠ k preventivnímu programu KiVa —jak to bude

probíhat/probíhá v praxi

Bod bude přesunut na dalšíjednání KW a bude přizvána koordinátorka projektu (pí.

Tvrzová) a školní psycholog, aby seznámili členy komise 3 praktickou stránkou preventivního

programu KiVa. V současné době je na škole již proškolený „KíVa tým“, který zahrnuje cca

12 osob. Následně bude probíhat proškolení řadových učitelů.

6. informace od ředitele zš k brzkým obědům žáků 2. stupně
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Ředitel školy informoval o časovém rozložení obědů ve školní jídelně. Také konstatoval, že

se mu podařilo lépe zkoordinovat odpoledky pro jednotlivé třídy.
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7. Diskuze na téma dopravy v okolí 1.+2.stupně ZŠ — informace 2 pracovní skupiny

k dcpravě (pí Doležalová, p. Buřil, p. Skala)

Na minulém jednání KW byl přítomen předseda dopravní komise pan Kňákal, kde nám

představil plán bezpečných cest do školy a vytvořených dotazníků (prozatím v pracovní

verzi). Byla vytvořena pracovní skupina k problematice dopravy a za KW byli nominováni 3

členové (p. Buřil, p. Skala, pí. Doležalová). Pracovní skupina se sešla 1x, schůzka měla

úvodní charakter. Seznámili se na ní s plánem pracovní skupiny a dostali k dispozici

k nahlédnutí Dopravní studie z roku 2010.

Probéhla diskuze na téma dopravy v okolí školy. Možnosti zklidnění dopravy. Zřízení tzv.

školní ulice, sběru relevantních dat o dopravě atd.

Členové pracovní skupiny budou na dalším jednání KVV informovat o dění v pracovní

skupině.

8. Informace o akci Týden knihoven, který bude probíhat 2.10.-8.10.2023

Paní Filipínská informovala členy komise o plánovaném Týdnu knihoven.

Předběžný termin dalšího jednání KVVje stanoven na 23.10.2023.

   

  

Zapsala: dne 25.9.2023 tajemnice komise Helena Gryčová

Ověříla: dne 6.10.2023 předsedkyně komise Lucie Poníc'o á
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